

# CAYTRE SIGNATURE



## BEEF ON FIRE

23

Gegrilltes Rinderhüftsteak mit Paprika, Kaiserschoten und einer BBQ - Sauce. Als Beilage werden Pommes serviert.

*Grilled beef rump steak with peppers, snow peas and a bbq - sauce. French fries are served on the side.*



## SEA SPECIAL

23

Riesengarnelen mit Kaiserschoten, Stangenbohnen und einer Butter - Knoblauch - Sauce und Reis.

*King prawns with snow peas, runner beans and a butter and garlic sauce and rice.*

## HELLO TOFU

21

In einer Pfanne angeschwitztes Tofu und Seitan mit saisonalen Gemüse und einer Teriyaki - Sauce und dazu Reis.

*Tofu and seitan sautéed in a pan with seasonal vegetables and a teriyaki sauce, served with rice.*

## SALMON KISS

23

Gegrillter Lachs mit saisonalen Gemüse, Reis und einer feinen Teriyaki- Sauce.

*Grilled salmon with seasonal vegetables, rice and a fine teriyaki sauce.*



# HOT POT



PHAM's SATURDAY - VIETNAMESE HOT POT (ab 2 Personen)

(Auch als vegetarische Variante möglich !)

35 P.P

Ein Vietnamesischer leichte Sauer - Scharfer Hot Pot bestehend aus einem köchelnden Topf mit selbst gemachter Brühe in der Mitte des Tisches, in dem verschiedene Zutaten wie Fleisch, Meeresfrüchte und Gemüse gekocht werden.

*A vietnamese hot pot consists of a simmering pot of homemade slightly sour - spicy broth in the middle of the table, in which various ingredients such as meat, seafood, vegetables, tofu and noodles are cooked.*



## SHABU SHABU - JAPANESE HOT POT (ab 2 Personen)

35 P.P

(Auch als vegetarische Variante möglich !)

Der japanische Hot Pot hat die Besonderheit, dass hauchdünne Fleischscheiben in der Brühe gekocht werden und um sie anschließend in verschiedenen Saucen zu dippen. Die Brühe ist leicht süßlich und wird auch mit Fleisch, Meeresfrüchte, Gemüse, Tofu und Nudeln serviert.

*A Japanese hot pot has the distinction of cooking paper-thin slices of meat in the broth and then then dipped in various sauces. The broth is slightly sweet and is also served with meat, seafood, vegetables, tofu and noodles.*

## KIDS

### CHICKEN AND ME

11

Knusprige Hühnchenbrust mit Pommes und Salat.

*Crispy chicken breast with chips and salad.*

### EBI MINI

11

Frittierte Garnelen mit Pommes und Salat.

*Deep-fried prawns with chips and salad.*

